
 

 Artikel 43 Vragen: Onderhoud Schutterspark 

Aan het college van burgemeester en wethouders van Brunssum  

Brunssum, 31-03-2025 

Betreft: Schriftelijke vragen van het Progressief Akkoord Brunssum inzake het 
onderhoud van het Schutterspark  

Geacht college,  

Nu het voorjaar is aangebroken en het weer verbetert zien wij weer een toename van 
gebruikers en wandelaars in ons mooie Schutterspark. Hoewel mooi? Helaas storen wij ons 
al een hele periode aan het slechte onderhoud van wandelmogelijkheden in het park. Na het 
vaststellen in de raadsvergadering van januari 2022 van de Schuttersparkvisie is er, m.u.v. de 
aanleg van de Schutterspromenade en het, op initiatief van het PAK, opruimen van de 
natuurspeelplaats, niets gebeurt. Zelfs een motie van PvdA, PAK, SP en CDA, in de raad van 
25 januari 2022, welke is overgenomen door het toenmalig college met een (niet 
uitgevoerde) toezegging, werd op 11 juli 2023(!) afgedaan met een RIB inzake wachten op 
een Natuurvisie. De PAK fractie heeft herhaaldelijk aandacht gevraagd voor, en opmerkingen 
gemaakt in met name begrotingsvergaderingen over het onderhoud van het park. Om het te 
illustreren sturen wij u een aantal recente foto’s van toestanden waarvan de PAK fractie 
vindt dat er eindelijk eens iets dient te gebeuren aan verbetering.  Zie foto’s, gemaakt door 
onze fractie. 

Vraag 1: het  bekende vlonderpad is al enige tijd afgesloten voor wandelaars vanwege 
gevaarlijke planken en rotten van hout. Bent u met het PAK eens dat hier nu eindelijk iets 
aan dient te gebeuren? Het liefst nog dit voorjaar. Zo ja, wanneer denkt u aan deze 
opknapbeurt? Zo nee, waarom niet? (foto 1) 

Vraag 2: op het mooie uitzichtpunt in het zelfde gebied is al jaren een informatiebord 
vernield en niet vervangen (zie foto 2). Bent u het met het PAK eens dat dit zeer storend is 
en dat dit z.s.m. vervangen dient te worden? 

Vraag 3: Zo ja, wanneer kunnen wij verwachten dat dit gebeurt?  

Vraag 4: Op diverse plekken zijn richtingwijzers vernield (zie foto 3). Tijd voor zo spoedig 
mogelijke reparatie. Wanneer denkt het college dit gerealiseerd te hebben? 

Tot zover in 1e instantie. 

Met vriendelijke groet,  

Raadslid:  Jos Janssen , fractievoorzitter PAK 

 



 


